
 

    OBČINA CERKVENJAK                                                                                               
           Občinski svet 

 
 

Številka: 032-03/2017 
Datum: 13. 9. 2017 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Predlog 
 

SKLEPA 

O POTRDITVI SKLEPOV 17. REDNE SEJE 

OBČINSKEGA SVETA OBČINE CERKVENJAK Z DNE  

12. 4. 2017 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
PREDLAGATELJ: Župan Občine Cerkvenjak 
 
GRADIVO PRIPRAVIL: Občinska uprava Občine Cerkvenjak 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na 
svoji 18. redni seji, dne 13. 9. 2017, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 17. redne 
seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 12. 4. 2017, kot je predlagan. 
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Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak (Uradno 
glasilo slovenskih občin, št. 46/2016), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 18. 
redni seji, dne 13. 9. 2017, sprejme  

ZAPISNIK 

17. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, 

ki je bila dne, 12. 4. 2017, ob 17. uri, v sejni sobi Občine Cerkvenjak.  
  
 

Prisotni:  

1. ČLANI OBČINSKEGA SVETA 

Andrej Kocbek, Franc Fekonja, Irena Kozar, mag. Mirko Žmavc, Jernej Rajh, Boris 
Vogrin, Primož Čuček, Mirko Kozar. 

2.  ŽUPAN IN OBČINSKA UPRAVA 

Marjan Žmavc – župan,  mag. Vito Kraner – direktor OU, Marko Kocbek – OU, Metka 
Lah Simonič – OU, Simona Kramberger – OU, Valerija Toš – OU.  
 
     3.  OSTALI PRISOTNI 
 
Franc Bratkovič – dopisnik Zrnja, Rado Orešič - PP Lenart, Milan Caf in Robert Merc - 
Medobčinski inšpektorat in redarstvo Maribor. 
 
 

4. ODSOTNI 
/ 
 

Župan g. Marjan Žmavc je pozdravil vse prisotne. 

 

Ad 1) Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda.   

Župan g. Marjan Žmavc je ugotovil sklepčnost, saj je prisotnih 5 članov Občinskega 
sveta.  
 
Župan g. Marjan Žmavc je prisotne seznanil z dnevnim redom. Člani Občinskega sveta 
niso podali pripomb na predlagani dnevni red, zato je župan g. Marjan Žmavc dal na 
glasovanje predlog dnevnega reda: 

 

 



 

SKLEP ŠT. 119 

DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 
2. Potrditev sklepov 16. redne seje Občinskega sveta. 
3. Pregled varnostne situacije na območju Občine Cerkvenjak v letu 2016. 
4. Zaključni račun proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2016. 
5. Odlok o  rebalansu proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2017. 
6. Pravilnik o sofinanciranju dejavnosti društev na področju ljubiteljske 

kulture v Občini Cerkvenjak. 
7. Poročilo Medobčinskega inšpektorata in redarstva Maribor. 
8. Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o programu opremljanja in 

merilih za odmero komunalnega prispevka za območje Občine 
Cerkvenjak. 

9. Sklep o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena. 
10. Sklep o soglasju k ceni storitve pomoči družini na domu za uporabnike. 
11. Pobude in vprašanja svetnikov. 

 

O predlaganem dnevnem redu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek   DA  X  

Primož Čuček NE   

Mirko Kozar  DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Jernej Rajh  NE   

Boris Vogrin NE   

Za predlagani dnevni red je glasovalo 5 članov Občinskega sveta, 0 proti.  

 

Ob 17:02 se seje udeleži član OS, g. Boris Vogrin. 

 

Ad. 2) Potrditev sklepov 16. redne seje Občinskega sveta. 
 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik in sprejeli 

 



 

SKLEP ŠT. 120 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 17. redni seji, dne 12. 4. 2017, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 16. 
redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 15. 3. 2017, kot je 
predlagan. 
 
 
O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 
 
IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek    DA  X  

Primož Čuček   NE   

Mirko Kozar    DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Jernej Rajh  NE   

Boris Vogrin NE   

Za predlagani sklep je glasovalo 5 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad. 3) Pregled varnostne situacije na območju Občine Cerkvenjak v letu 2016. 
 
 
Župan g. Marjan Žmavc je predal besedo g. Rado Orešiču iz PP Lenart. 
 
G. Rado Orešič je predstavil varnostno situacijo na območju Občine Cerkvenjak, ki so 
jo člani OS prejeli tudi v gradivu. Ocena varnostne situacije na območju Občine 
Cerkvenjak se ocenjuje kot zadovoljiva, zaznati pa je visok delež družinskega nasilja in 
samomorov glede na druge regije v državi, kar nakazuje na stisko ljudi na tem 
območju. 
 
 
Ob 17:09 se seje udeleži član OS, g. Primož Čuček. 
 
 
Razprava: 
 
V razpravi sta sodelovala: g. Mirko Kozar in g. Andrej Kocbek. 
 
 
Na podlagi 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 46/2016), se Občinski svet Občine Cerkvenjak na svoji 17. redni seji, 



 

dne 12. 4. 2017, seznani s Pregledom varnostne situacije na območju Občine 
Cerkvenjak v letu 2016, v vsebini kot je predlagana. 

 

Ad. 4) Zaključni račun proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2016. 
 
Župan g. Marjan Žmavc je predal besedo ge. Simoni Kramberger. 
 
Ga. Simona Kramberger je predstavila Zaključni račun proračuna Občine Cerkvenjak 
za leto 2016. Pojasnila je realizacijo prihodkov in odhodkov in realizacijo večjih 
investicij iz NRP. 
 
Razprava: 
 
V razpravi je sodeloval g. Mirko Kozar. 
 
 
Župan g. Marjan Žmavc je podal na glasovanje  
 
SKLEP ŠT. 121 
 
Na podlagi tretjega odstavka 98. člena Zakona o javnih financah-ZJF, (Uradni list 
RS, št. 11/11 – uradno prečiščeno besedilo, 14/13 – popr., 101/13, 55/15 – ZFisP 
in 96/15 – ZIPRS1617) in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo 
slovenskih občin, št. 46/2016), je Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 17. 
redni seji, dne 12. 4. 2017, sprejel Zaključni račun proračuna Občine Cerkvenjak 
za leto 2016, v vsebini kot je predlagan. 
 
O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 
 
IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek   DA  X  

Primož Čuček DA X  

Mirko Kozar  DA  X 

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Jernej Rajh  NE   

Boris Vogrin DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 6 članov Občinskega sveta, 1 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
 
 
 



 

Ad. 5) Odlok o  rebalansu proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2017. 
 
 
Župan g. Marjan Žmavc je predal besedo ge. Simoni Kramberger, da poda 
obrazložitev predlaganega rebalansa proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2017. 
 
Ob 17:34 se seje udeleži član OS, g. Jernej Rajh. 
 
Ga. Simona Kramberger je predstavila predlagani rebalans proračuna Občine 
Cerkvenjak za leto 2017 in razloge, zakaj je rebalans potreben. Predstavila je 
spremembe, ki so predlagane glede  na sprejeti proračun za leto 2017 in so podrobno 
predstavljene tudi v obrazložitvi, ki so jo člani OS prejeli v gradivu. Pojasnila je tehnični 
popravek oz. spremembo, ki bo potrebna pri postavkah projektov LAS, in sicer v 
proračunu bodo ločene postavke za posamezne projekte. 
 
Župan g. Marjan Žmavc je pojasnil, da se je v ponedeljek 10.4.2017, sestala Komisija 
za proračun, ki je obravnavala predlagani Odlok o rebalansu proračuna Občine 
Cerkvenjak za leto 2017. Ker se noben od članov komisije, seje OS ni mogel udeležiti, 
je župan prebral sprejeti sklep komisije. Člani OS so zapisnik Komisije za proračun 
prejeli pred sejo OS. 
 
Mag. Vito Kraner je pojasnil nujnost namestitve senčil na steklene površine v vrtcu. 
 
Razprava:  
 
V razpravi  so sodelovali: g. Mirko Kozar, mag. Mirko Žmavc in g. Jernej Rajh. 
 
 
Župan g. Marjan Žmavc je podal na glasovanje  
 
SKLEP ŠT. 122 
 
Na podlagi 40. člena Zakona o javnih financah-ZJF, (Ur. l. RS, št. 11/11-UBP4, 
14/13-popr., 101/13, 55/15 – ZFisP in 96/15 – ZIPRS1617), 29. člena Zakona o 
lokalni samoupravi-ZLS (Ur. l. RS, št. 94/07-UPB2, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12-ZUJF 
in 14/15 – ZUUJFO), 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo 
slovenskih občin št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 17. redni 
seji, dne 12. 4. 2017, sprejme Odlok o rebalansu proračuna Občine Cerkvenjak 
za leto 2017, v vsebini kot je predlagan. 
 
O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 
 
IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek   DA  X  

Primož Čuček DA X  

Mirko Kozar  DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  



 

Irena Kozar DA X  

Jernej Rajh  DA X  

Boris Vogrin DA X  

 

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
Ad. 6) Pravilnik o sofinanciranju dejavnosti društev na področju ljubiteljske 
kulture v Občini Cerkvenjak. 
 
 
Župan g. Marjan Žmavc je predal besedo ge. Metki Lah Simonič. 
 
Ga. Metka Lah Simonič je predstavila predlagani Pravilnik o sofinanciranju dejavnosti 
društev na področju ljubiteljske kulture v Občini Cerkvenjak, ki so ga člani OS prejeli 
tudi v gradivu. Pojasnila je, da bo na osnovi predlaganega pravilnika pripravljen Javni 
razpis. 
 
G. Andrej Kocbek – predsednik Odbora za negospodarske javne službe, je povedal, 
da je odbor obravnaval predlagani pravilnik na 2. redni seji, 3. 4. 2017. Člani odbora se 
z vsebino pravilnika strinjajo in niso podali vsebinskih pripomb ter ga predlagajo 
Občinskemu svetu v potrditev. 
 
Razprava:  
 
V razpravi sta sodelovala: g. Mirko Kozar, g. Jernej Rajh. 
 
G. Primož Čuček je kot predsednik KD Cerkvenjak povedal, da se bo izločil iz 
glasovanja o Pravilniku o sofinanciranju dejavnosti društev na področju ljubiteljske 
kulture v Občini Cerkvenjak. 
 
G. Jernej Rajh je kot vodja folklorne sekcije v KD Cerkvenjak povedal, da se bo izločil 
iz glasovanja o Pravilniku o sofinanciranju dejavnosti društev na področju ljubiteljske 
kulture v Občini Cerkvenjak. 
 
 
 
Župan g. Marjan Žmavc je podal na glasovanje  
 
SKLEP ŠT. 123 
 
Na podlagi 25. in 100. člena Zakona o uresničevanju javnega interesa za kulturo 
(Uradni list RS, št. 77/07-UPB, 56/08, 4/10, 20/11, 111/13 in 68/16), 21. in 29. člena 
Zakona o lokalni samoupravi (ZLS-UPB2; Uradni list RS, št. 94/07, 76/08, 79/09 in 
51/10, 40/12 – ZUJF, 14/15 – ZUUJFO in 76/16 – odl. US) in 15. člena Statuta 
Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16),  je Občinski svet 
Občine Cerkvenjak, na svoji 17.  redni seji dne 12. 4. 2017, sprejel Pravilnik o 



 

sofinanciranju dejavnosti društev na področju ljubiteljske kulture v Občini 
Cerkvenjak,  v vsebini kot je predlagan. 
 
O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 
 
IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek   DA  X  

Primož Čuček NE   

Mirko Kozar  NE   

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Jernej Rajh  NE   

Boris Vogrin DA X  

 

Za predlagani sklep je glasovalo 5 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
Ad. 7) Poročilo Medobčinskega inšpektorata in redarstva Maribor. 
 
Župan g. Marjan Žmavc je predal besedo g. Milanu Cafu in g. Robertu Mercu iz MIR 
Maribor. 
 
G. Milan Caf je podal predstavitev podanega poročila o delu in izvedenih ukrepih MIR 
Maribor, ki so ga člani OS prejeli tudi v gradivu. 
 
G. Robert Merc je povedal, da redarji v občini Cerkvenjak opravljajo nadzore 3 – 4 krat 
na mesec, kar se pozna pri prometnem redu v centru Cerkvenjaka. V lanskem letu so 
redarji izdali eno globo in več ustnih opozoril. Pojasnil je, da je število redarjev trenutno 
padlo iz 18 redarjev na 13 redarjev, in zagotovil, da to ne bo vplivalo na opravljanje 
nadzora. 
 
Župan g. Marjan Žmavc je pohvalil opozorilna ukrepanja redarjev in inšpektorjev, ki so 
učinkovita in dosežejo svoj namen. 
 
G. Andrej Kocbek se je v imenu SPVCP Občina Cerkvenjak zahvalil MIR Maribor za 
korektno sodelovanje in apelira na večji nadzor v dopoldanskem času oz. času pouka 
v OŠ. 
 
 
Razprava: 
 
Razprave pri tej točki ni bilo. 
 
 
Na podlagi 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 46/2016), se je Občinski svet Občine Cerkvenjak na svoji 17. redni seji, 



 

dne 12. 4. 2017, seznanil s Poročilom Medobčinskega inšpektorata in redarstva 
Maribor, za leto 2016, v vsebini kot je predloženo. 
 
 
 
Ad. 8) Odlok spremembah in dopolnitvah odloka o programu opremljanja in 
merilih za odmero komunalnega prispevka za območje Občine Cerkvenjak. 
 
 
Župan g. Marjan Žmavc je predal besedo direktorju mag. Vitu Kranerju. 
 
Mag. Vito Kraner je pojasnil, da je na osnovi pobud in razprave na zadnji seji OS, 
predlagan spremenjeni Odlok o programu opremljanja in merilih za odmero 
komunalnega prispevka za območje Občine Cerkvenjak, ki določa nižji komunalni 
prispevek za gradnjo objektov za gospodarski in kmetijski namen. Predstavil je 
predlagane spremembe v odloku (11. in  24. člen) in primerjalno analizo odmere 
komunalnih prispevkov v ca. 100 slovenskih občinah.  
 
 
Razprava:  
 
Razprave pri tej točki ni bilo. 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli 

SKLEP ŠT. 124 

Na podlagi 3. odstavka 74. člena Zakona o prostorskem načrtovanju (Uradni list 
RS, št. 33/07, 70/08-ZVO-1B, 108/09, 80/10-ZUPUDPP (106/10-popr.), 43/11-ZKZ-C, 
57/12-ZPNačrt-B, 57/12-ZUPUDPP-A, 109/12, 35/13 Skl.US:U-I-43/13-8, 76/14–
odl.US in 14/15-ZUUJFO), Uredbe o vsebini programa opremljanja stavbnih 
zemljišč (Uradni list RS, št. 80/07), Pravilnika o merilih za odmero komunalnega 
prispevka (Uradni list RS, št. 95/07) in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak na 
svoji 17. redni seji, dne 12. 4. 2017, sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah 
odloka o programu opremljanja in merilih za odmero komunalnega prispevka za 
območje Občine Cerkvenjak, v vsebini kot je predlagan. 
 
O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 
 
IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek   DA  X  

Primož Čuček DA X  

Mirko Kozar  NE   

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  



 

Jernej Rajh  NE   

Boris Vogrin DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 6 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad. 9) Sklep o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena. 
 
Župan g. Marjan Žmavc je predal besedo direktorju OU, mag. Vitu Kranerju. 
 
Mag. Vito Kraner je pojasnil predlagani Sklep o prenehanju statusa grajenega javnega 
dobra lokalnega pomena in pojasnil, da ima občina v lasti parcele, ki imajo v zemljiški 
knjigi vpisani status Javno dobro in ne lastništvo Občine Cerkvenjak. Pojasnil je, da je 
Javno dobro poseben status, ki tudi občini omejuje promet z nepremičnino. Vpis v 
zemljiški knjigi je neustrezen, kar je v obrazložitvi prikazano s pravilnim vpisom pri 
Občini Benedikt. Vse parcele, ki ima status javnega dobra je potrebno izvzeti iz statusa 
javnega dobra. Na eni od prihodnjih sej OS, pa se bo parcelam, na katerih ja javna 
infrastruktura - cesta, ponovno dodelil status grajenega javnega dobra.  
 
 
Razprava: 
 
V razpravi so sodelovali: / 
 
 
Po razpravi so člani Občinskega sveta sprejeli  
 
SKLEP ŠT. 125 
 
Na podlagi 29. člena Zakona o lokalni samoupravi (Uradni list RS, št. 94/07 – 
uradno prečiščeno besedilo, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12 – ZUJF in 14/15 – 
ZUUJFO), drugega in četrtega odstavka 23. člena Zakona o graditvi objektov 
(Uradni list RS, št. 102/04 – uradno prečiščeno besedilo, 14/05 – popr., 92/05 – 
ZJC-B, 93/05 – ZVMS, 111/05 – odl. US, 126/07, 108/09, 61/10 – ZRud-1, 20/11 – 
odl. US, 57/12, 101/13 – ZDavNepr, 110/13 in 19/15),  Občinski svet Občine 
Cerkvenjak na svoji 17. redni seji, dne 12. 4. 2017, sprejme Sklep o prenehanju 
statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena, v vsebini kot je predlagan. 
 
O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 
 
IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek   DA  X  

Primož Čuček DA X  

Mirko Kozar  DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  



 

Jernej Rajh  DA X  

Boris Vogrin DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

 
Ad. 10) Sklep o soglasju k ceni storitve pomoči družini na domu za uporabnike. 
 
Župan g. Marjan Žmavc je predal besedo ge. Simoni Kramberger. 
 
Ga. Simona Kramberger je predstavila predlog za povišanje cene za uporabnika 
programa Pomoč družini na domu, iz 2,81 € na ceno 3,50 €. Predlagano povišanje in 
cena je enotna za vse občine UE Lenart, veljati pa začne od 1. 6. 2017.  
 
Razprava: 
 
V razpravi sta sodelovala: g. Franc Fekonja in g. Andrej Kocbek. 
 
 
Po razpravi so člani Občinskega sveta sprejeli  
 
SKLEP ŠT. 126 
 
Na podlagi 15. člena Statuta občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih občin 
št. 46/2016), 99. čl. Zakona o socialnem varstvu (Uradni list RS, št. 3/07 – UBP, 
23/07 – popr., 41/07 – popr., 61/10 – ZSVarPre, 62/10 – ZUPJS, 57/12, 39/16 in 52/16 – 
ZPPreb-1) in 37. člena Pravilnika o metodologiji za oblikovanje cen socialno 
varstvenih storitev (Uradni list RS, št. 87/06, 127/06, 8/07, 51/08, 5/09 in 6/12), 
Občinski svet Občine Cerkvenjak na svoji 17. redni seji, dne 12.4.2017, sprejme 
Sklep o soglasju k ceni storitve pomoči družini na domu za uporabnike, v 
vsebini kot je predlagan. 
 
O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 
 
IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek   DA  X  

Primož Čuček DA X  

Mirko Kozar  DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Jernej Rajh  DA X  

Boris Vogrin DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 



 

 
 
 
Ad. 11) Pobude in vprašanja svetnikov. 
 
Župan g. Marjan Žmavc je predstavil pobudo oz. dopis občanov Brengove, glede 
modernizacije celotne trase ceste Brengova – Vanetina. Župan je pojasnil, da občina v 
proračunu nima zagotovljenih sredstev za modernizacijo celotne trase, ampak samo 
za modernizacijo ca. 400 m ceste, kot je bilo načrtovano. Predlaga realizacijo 
predlaganega ostanka trase v naslednjih letih, kar je pobudniku (g. Petriču) tudi 
pojasnil, da se bo modernizacija izvajala v II. fazah in se s predlaganim tudi strinja. 
 
G. Jernej Rajh je povedal, da je s pobudo seznanjen in podal predlog, da se na 
gramoznem delu ceste navozi npr. mleti asfalt in s tem prepreči prašenje. 
 
G. Mirko Kozar je povedal, da je dolgoročno smiselna povezava z Vanetino in opozoril 
na zaraščanje gozda ob cesti v Brengovi. 
 
Člani OS so enotnega mnenja, da se izvede modernizacija ceste Brengova - 
Vanetina v II. fazah, tako kot je bilo predvideno in zagotovljena sredstva v 
proračunu. 
 
G. Jernej Rajh je opozoril na pešpot mimo Dobaja v Brengovi, ki ni vzdrževana in so 
kanalete polne listja. 
 
G. Boris Vogrin je vprašal ali je občina naročila kontejner za odvoz odpadkov v 
Smolincih, pri hiši ker je pred kratkim bil požar. 
 
Župan g. Marjan Žmavc je pojasnil, da občina ni naročila kontejnerja. 
 
G. Boris Vogrin je vprašal zakaj vodotoki v Župetincih niso v celoti očiščeni.   
 
G. Marko Kocbek je pojasnil, da se je čiščenje vodotokov izvedlo na mestih, kjer je bilo 
najbolj potrebno. 
 
G. Franc Fekonja je vprašal ali se bo izvedla modernizacija ceste v Čagoni proti 
Blažiču. 
 
Župan g. Marjan Žmavc je pojasnil, da je predlagana cesta uvrščena v proračun 
občine za leto 2017 in se bo tudi izvajala. 
 
G. Mirko Kozar je zastavil vprašanje glede izgradnje vodovoda v Peščenem Vrh in 
kako je s plačilom uporabnikov. 
 
G. Marko Kocbek je pojasnil, da so podatki posredovani projektantu z vsemi priporočili. 
Mag. Vito Kraner pa je pojasnil, da je do jaška strošek občine, jašek pa je strošek 
uporabnika. 
 



 

G. Primož Čuček je opozoril na opozorilno prometno signalizacijo - tablo pri objektu 
Serčič, ki je ovira na cesti in bi jo bilo potrebno ustrezno obojestransko označiti. 
Vprašal je tudi, kdaj je predvideni rok za zaključitev izgradnje pločnika v Kadrencih. 
 
G. Marjan Žmavc je pojasnil, da bo otvoritev pločnika in rekonstruirane ceste 
predvidoma 16. 6. 2017 ob 12. uri. 
 
G. Mirko Kozar je podal predlog za nasutje terena pri »Vičaru« v  Andrencih. 
 
G. Jernej Rajh je vprašal ali je v občini še gospodinjstvo, brez javnega vodovoda in če 
je občina v takem primeru odgovorna za zastrupitev z vodo. 
 
Ga. Irena Kozar je vprašala kako je v Grabonoškem Vrh urejen vodovod, saj se krajani 
pritožujejo nad slabim tlakom vode. 
 
Mag. Vito Kraner je pojasnil, da je tam trenutno še lastna oskrba s pitno vodo iz 
vaškega vodovodnega sistema, vendar se zadeva ureja in bo sistem predan v 
upravljanje KP Ptuj. 
 
G. Boris Vogrin je opozoril na neurejene kanalete pri Čižić Anici v Smolincih. 
 
Mag. Mirko Žmavc je seznanil prisotne, da je OŠ Cerkvenjak – Vitomarci, s prispevki 
učencev in zaposlenih, finančno in materialno pomagala družini, ki so pogoreli v 
Smolincih. 
 
G. Andrej Kocbek je povedal da je prejel pobudo od g. Fleisingerja, za asfaltiranje 
ceste v Andrencih – klanec. 
 
 

Seja je bila zaključena ob 19.10 uri. 

 

Zapisala:                  Župan Občine Cerkvenjak: 

Valerija Toš, dipl. posl. adm.                        Marjan ŽMAVC 


